
Vali Baruş: “Bizim Asıl Derdimiz Şehrimizi Kalkındırmak”

Gümüşhane Valisi Aydın Baruş, Gümüşhane Ticaret ve Sanayi Odasına (GTSO)
gerçekleştirdiği ziyarette Gümüşhane’de yaşayan insanların yüzünü güldürmek için
başta ekonomi olmak üzere yapmaları gereken çok sayıda iş olduğunu belirterek,
“Gecemiz gündüzümüz Gümüşhane için olacak” dedi.

GTSO Başkanı İsmail Akçay, Meclis Başkanı Kamuran Gündüz, meclis ve yönetim
kurulu üyeleriyle bir araya gelen Vali Baruş, önemli açıklamalarda bulundu, GTSO
meslek odalarının istişare toplantılarında hazırlanan raporu inceledi.

https://gumushanedenhaber.com/vali-barus-bizim-asil-derdimiz-sehrimizi-kalkindirmak/


“Bizim asıl derdimiz şehrimizi kalkındırmak”
Yaptığı konuşmada ticaret ve sanayi odalarının şehirlerin bel kemiği, şehirlerin
ekonomisinin adeta merkezini oluşturan kurumlar olduğunu ifade eden Vali Baruş,
“İlin Valisi olarak Ticaret ve Sanayi Odamızla birlikte çalışmaktan büyük bir
mutluluk duyacağım. Her zaman sizlerle şehrimizin geleceğine ilişkin, çalışma



hayatına ilişkin, ekonomisinin geliştirilmesine ilişkin hususlarda istişarede
bulunacağımızı ifade etmek istiyorum. Bizim asıl derdimiz şehrimizi
kalkındırmak. Bu kalkındırmada öncelikle ekonomik hayatın canlı tutulması
sayesinde olabiliyor. Vatandaşlarımızın iş sahibi olması, ekonominin canlı
olmasına bağlı. Ve bir şehirde hareket varsa orada bereket oluyor. Bereket
olunca da insanların yüzü gülüyor. İnsanlarımızın yüzünü güldürmek için yapmamız
gereken birçok iş var şehirlerde” dedi.
“Dezavantajlar mazeret olmamalı”
Gümüşhane’nin de hem nüfus olarak hem de ekonomik hayat olarak diğer şehirlerle
karşılaştırıldığında farklı dezavantajlara sahip olduğunu fakat bunların hiçbir
zaman mazeret olamayacağının altını çizen Vali Baruş, “Bizim görevimiz burada
yaşayan insanlarımızla birlikte bu ekonomik hayatı nasıl daha hareketli hale
getirebiliriz? İş dünyasını devletimizin sağlamış dolduğu desteklerden nasıl
istifade ettirebiliriz? Ve bu sayede de vatandaşlarımıza daha fazla nasıl
dokunabiliriz? Çünkü iş güç sahibi olmayan insanın mutlu olması çok zor. Sadece
başkalarının yardımıyla geçinen, başkalarının himmetine ihtiyacı olan insanlar
mutlu olamıyorlar. Çünkü insanın karakterinde bu var. Kendi kazancıyla geçimini
devam ettirmek kadar insanları onurlu şerefli kılan başka bir husus yok ekonomik
hayatta. O nedenle bunu sağlamak için de elimizden gelen gayreti hep birlikte
göstermemiz gerekiyor” diye konuştu.
“Bir şehir birlik halinde olursa, güç birliği yaparsa ancak o zaman hızlı bir
şekilde kalkınır”
Gümüşhane’de genel olarak mikro ve küçük düzeyde işletmelerin sayısının fazla
olduğunu dile getiren Vali Baruş, “Sermaye bakımından yeterli birikimi olmayan
bu işletmelerin hem kuruluş aşamasında hem de işletme aşamasında bu destekleri
alması, hayatlarını devam ettirmesi çok önemli. Bu anlamda bizler esnafımızın,
iş insanlarının bu desteklerden istifade ettirilmesi noktasında ne tür bir katkı
yapabilirsek, karşılaştığı sorunları çözmede nasıl bir yardımda bulunabilecek
bizim için büyük mutluluk olacak. Onun için de esnafımızla da iş insanlarıyla da
sık sık bir araya gelmek temel amaçlarımızdan birisi. Bir şehir birlik halinde
olursa, güç birliği yaparsa ancak o zaman hızlı bir şekilde kalkınma durumu söz
konusu olabiliyor. Bunu başarabilen Türkiye’de çok önemli şehirler var. Bu
noktada bizim güç birliği yapmamız ve temel sorunları aşmada da el birliğiyle
gerektiğinde hükümet yetkilileriyle görüşmemiz, bakanlıklarla görüşmelerimiz,
kamu kurumlarıyla görüşmelerimiz gerekiyor. Bu anlamda da sayın başkan ve
değerli yönetim kurulu, meclis üyelerimizin de hep birlik halinde hareket
edeceklerine yürekten inanıyorum” ifadelerini kullandı.
“Gecemiz gündüzümüz Gümüşhane için olacak”
Gümüşhane’nin ekonomisini ayağa kaldıracak ve şehrin ekonomisine katkıda
bulunmak isteyen, istihdam sağlamak isteyen iş insanlarına her türlü kolaylığı
sağlamak için bu tür görüşmelerin çok önem taşıdığının altını çizen Vali Baruş,
“Önümüzdeki süreçte şehrimizin sorunlarına, ilimizin, ilçelerimizin sorunlarının
çözümü yönünde güçlü bir irade ve emek ortaya koyacağız. Gecemiz gündüzümüz
Gümüşhane için olacak. Her zaman bizimle temasa geçmede, bir sorun yaşadığınızda
bize gelmede lütfen çekingen davranmayın. Ben iş insanlarımızın sorunlarını
çözmekten büyük bir memnuniyet duyuyorum onların ne kadar önemli olduğunu
bildiğim için şehirde. Çünkü ticaret hayatı canlı olursa, sanayi hayatı canlı
olursa bir şehirde insanlarımızın yüzü güler” dedi.
“Valilikte yatırım danışma ofisi kurduk”
Kent ekonomisine katkıda bulunacak iş insanlarının şehre getirilmesinin ve
burayla tanıştırılmasının da çok önemli olduğuna değinen Vali Baruş, “İlimizde
planlanan birçok proje var. Bu projelerin mümkün olduğunca hayata geçirilmesi
son derece önemli. Değişik kamu kurum ve kuruluşların sağlamış olduğu proje



desteklerinden istifade ettirilmesi son derece önemli. Valiliğimizde bu anlamda
bir danışma ofisi gibi bir ofis kurduk. Yatırımcılarımızın hazırlayacakları
projelerde yardımcı olmak üzere. İnşallah eğitim çalışmalarıyla onlar
faaliyetlerine başlayacaklar. Öncelikle bu konuda girişimde bulunmak isteyen
veya proje hazırlama konusunda istekli olan insanlarımıza burada danışmanlık
hizmeti vereceğiz. Onlara rehberlik yapacak kurmuş olduğumuz büro. Gerek TKDK
destekleri gerek diğer desteklerden faydalanmak isteyen girişimcilerimize
aydınlatıcı bilgiler verecek” diye konuştu.
“Gümüşhane insanının burada yaşamaya devam etmesi, bu toprakları terk etmemesi
lazım”
Sözlerine “Bir yerlerden başlamak lazım, hareket kazandırmak lazım” ifadeleriyle
devam eden Vali Baruş, “Şehirlerdeki yatırım konusundaki hareketlenme
birbirinden görerek oluyor. Birbirinin yapmış olduğu işlerden cesaret alarak
oluyor. Bu konuda cesaretimizi arttırmamız lazım. Muhakkak bu konuda da
üzerimize düşen her türlü vazifeye yapmaya her zaman hazırız. Umutsuz
olmamalıyız. Böyle gelmiş böyle gider diyemeyiz. Sahip olduğumuz avantajlara
bakmalıyız. Gümüşhane insanının burada yaşamaya devam etmesi, bu toprakları terk
etmemesi lazım. Burada tutunabilmesi için de yatırım ve yeni iş alanlarına
ihtiyaç var. Karamsarlığa kapılmadan el birliğiyle hareket edeceğiz” ifadelerini
kullandı.
GTSO Başkanı İsmail Akçay ise Vali Baruş’u Gümüşhane iş dünyasının merkezi
GTSO’da ağırlamaktan büyük bir mutluluk duyduklarını belirterek faaliyetleri
hakkında bilgi verdi.
Meslek odalarıyla yapılan istişare toplantılarında ortaya çıkan görüşler,
sorunlar, tapelerden oluşan raporu Vali Baruş’a teslim eden Akçay, İkisu köyü
mevkiinde bulunan İpekyolu Turizm Ticaret Merkezi projesi ve Mescitli
mevkiindeki kapanan un fabrikasının yanındaki alana küçük sanayi sitesi için
destek istedi.
Göreve başladığı günden beri yaydığı pozitif enerjiden ve ifadeleri nedeniyle
Vali Baruş’a teşekkür eden Başkan Akçay, “Bunlar bizim, beklediğimiz sözler.
Devletimizden duymak istediğimiz sözler. Bu ülkenin esas gücü iş dünyasıdır. Bu
noktada özel sektöre bakışınız çok önemli” dedi.
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